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Protokół Nr XXXIV/17 

z XXXIV sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

w dniu 28 lipca 2017 r. 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica, przy  

ul. Sikorskiego 7 w Łobżenicy. 

 

Proponowany porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Sprawy organizacyjne. 

• Otwarcie sesji. 

• Quorum. 

2. Porządek obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Wystąpienia zaproszonych gości. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy 

Łobżenica na lata 2016-2022. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy Walki Młodych w Łobżenicy. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania z budżetu Gminy Łobżenica 

dotacji celowych na dofinansowanie zadań związanych z rozwojem rodzinnych 

ogrodów działkowych, w szczególności na budowę lub modernizację infrastruktury 

ogrodowej. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru w drodze inkasa podatku rolnego, 

leśnego i od nieruchomości oraz wysokości wynagrodzenia za inkaso na terenie 

Gminy Łobżenica. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu pieniężnego na 

pokrycie udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym jednoosobowej spółki 

Gminy Łobżenica - Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Łobżenicy 

Spółka z o.o.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2017 

rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Łobżenicy. 

13. Interpelacje, zapytania radnych. 
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14. Wolne głosy i wnioski. 

15. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 1  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja o godzinie 11:00 otworzył  

XXXIV sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej powitał radnych i gości. Następnie oświadczył, że zgodnie  

z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego 

składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych uchwał.  

 

Poza Radnymi Rady Miejskiej w Łobżenicy w sesji uczestniczyli: Wicestarosta Pilski Stefan 

Piechocki, Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Pile Jan Tuszyński, Przewodniczący Rady 

Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak, Radna Rady Powiatu w Pile Zdzisława Bosak-Kawa, 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś, Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski, 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka, Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Łobżenicy Anna Gryniewicz, Dyrektor Gminnego Centrum Kultury  

w Łobżenicy Alicja Wenda, Radca Prawny Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica Katarzyna 

Paczyńska, sołtysi, mieszkańcy oraz przedstawiciele prasy lokalnej.     

Zaproszenie na sesję, listy obecności radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią 

załączniki nr 1-4 do protokołu. 

 

Ad. 2  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Przypomniał, że radni otrzymali porządek obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy.  

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła porządek obrad. 

 

Ad. 3  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że radni mieli możliwość zapoznania się z protokołem z ostatniej sesji Rady 

Miejskiej. Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie. 

 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr XXXIII/17 z sesji w dniu 22 czerwca 2017 r. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła protokół  

Nr XXXIII/17 z sesji w dniu 22 czerwca 2017 r. 

 

Ad. 4  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że radni otrzymali drogą elektroniczną sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy  

z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Następnie poprosił Pana Burmistrza o uzupełnienie sprawozdania. 

 

Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym od dnia  

23 czerwca do dnia 20 lipca 2017 r. stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że sołtysi będą otrzymywać sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym w wersji papierowej. 

Oznajmił, że został rozstrzygnięty przetarg na zakup 5 tys. ton gruzu, który wygrała firma 

Pana Szylinga z Więcborka.  
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Powiedział, że Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Łobżenicy dokonał 

zakupu walca drogowego. Stwierdził: „Mamy równiarkę. Mamy walec. Mamy gruz. 

Chcielibyśmy jak najszybciej rozpocząć prace na drogach gruntowych”. Dodał: 

„Chcielibyśmy również ten walec wykorzystać do tych dróg, które zostały już zrobione”. 

Następnie Pan Burmistrz poinformował: „Otrzymaliśmy również pozytywną opinię o naszej 

organizacji ruchu w Łobżenicy, za co dziękuję Panu Dyrektorowi Zarządu Dróg 

Powiatowych”. 

Oznajmił, że w dniu 22 lipca 2017 r. uczestniczył w wydarzeniu pod nazwą „Cross Festival” 

w Gródku Krajeńskim. W dniu następnym Pan Burmistrz był obecny podczas wyścigu 

wraków samochodowych na półwyspie Sielanka oraz podczas turniejów piłki nożnej 

rozgrywanych w Ferdynandowie i na terenie łobżenickiego Orlika. 

W dniu 25 lipca Burmistrz Łobżenicy uczestniczył w spotkaniu dotyczącym organizacji 

dożynek gminnych w miejscowości Piesno. W dniu 26 lipca odbyły się uroczystości związane 

z patronką Łobżenicy św. Anną. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zwrócił uwagę na wymytą po opadach deszczu ziemię z poboczy drogi Łobżenica-Kruszki. 

Dostrzegł potrzebę uzupełnienia ubytków w miejscu, w którym przez tą drogę przebiegają 

tory kolejki wąskotorowej. 

Poprosił również Pana Burmistrza o przedstawienie informacji na temat remontów dróg 

gruntowych.  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że przebudowa drogi Łobżenica-Kruszki nie została jeszcze zakończona. 

Powiedział: „To o czym Pan Przewodniczący mówi, jeżeli chodzi o tory, to jest wszystko do 

zrobienia”. Dodał, że pobocza drogi zostaną poprawione. 

Następnie Pan Burmistrz poruszył kwestię remontów dróg gruntowych. Oznajmił: „Na dzień 

dzisiejszy jesteśmy na etapie ogłoszonego przetargu na te odcinki, które zaplanowaliśmy. 

Myślę, że w ciągu najbliższych dwóch tygodni wchodzimy na konkretne odcinki dróg, żeby 

realizować to co zaplanowaliśmy w budżecie. Także terminy absolutnie nie są zagrożone. 

Potrzebowaliśmy sporo czasu, ponieważ robiliśmy dokumentację na drogi gruntowe”.  
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poprosił o podanie dodatkowych informacji na temat budowy ścieżki spacerowo-rekreacyjnej 

wzdłuż rzeki Łobżonki. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział, że na początku przyszłego tygodnia zostanie ogłoszony przetarg na powyższe 

zadanie.  

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Nawiązał do kwestii przebudowy drogi Łobżenica-Kruszki. Oznajmił: „To jest plac budowy 

udostępniony mieszkańcom. Właściwie nikt pozostały nie powinien tą drogą jeździć”. 

Poinformował: „Co do pobocza to sprawa wygląda tak, że pobocze jest profilowane po to, 

żeby uzyskać spadki poprzeczne związane z odpływem wody i z tym płytkim rowem po lewej 

i prawej stronie. Natomiast sama konstrukcja poboczy będzie w procesie technologicznym 

dopiero wykonywana później kiedy te profile zostaną ustalone. Skontaktowałem się zarówno 

z wykonawcą, z kierownikiem budowy jak i z naszym inspektorem nadzoru, tj. Rejonowy 

Zarząd Inwestycji z Człuchowa”. Dodał: „Myślę, że tutaj wszyscy możemy być spokojni, że 

wykonawca będzie dopilnowany w tej sprawie”.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Borowy 

Poruszył temat Gródka Krajeńskiego. Stwierdził: „Panie Burmistrzu coś trzeba zrobić  

z samym wjazdem, z Panem …    ……, bo to nie sprzyja” wizerunkowi ośrodka 

wypoczynkowego.  

Powiedział: „Jeżeli w sezonie proszę Państwa robi się plażę tego Panie Burmistrzu nie 

powinno być”. 

Wyraził zadowolenie z faktu, że sołtysi będą otrzymywać sprawozdanie Burmistrza 

Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak  

Poinformował, że troje mieszkańców Gminy (Pani …   ……, Pani …       … i Pani …    ……) 

otrzymało od Burmistrza Łobżenicy niepełną odpowiedź na pisma dotyczące miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego - brakowało w niej protokołu z posiedzenia Komisji 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 
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Zapytał, czy złożone w przeszłości wnioski o dokonanie zmian w planie przestrzennym będą 

nadal brane pod uwagę. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Oznajmił, że po rozprawie w sądzie administracyjnym w dniu 3 sierpnia 2017 r. 

prawdopodobnie aktualne będzie poprzednie studium.  

Stwierdził: „Stare wnioski będą mogły być procedowane razem z nowymi, ale po tej 

rozprawie administracyjnej według starego studium. Jeżeli będą zgodne ze starym studium 

wtedy oczywiście miejscowy plan będzie mógł być zatwierdzony. Natomiast jeżeli te 

miejscowe plany będą kolidowały ze starym studium no to trzeba będzie poczekać do 

przyjęcia nowego studium przez Radę”. 

Następnie Pan Wiceburmistrz odniósł się do kwestii dotyczących Gródka Krajeńskiego. 

Powiedział, że piasek na plażę został dowieziony na prośbę osób korzystających z niej.  

Oznajmił, że odbyło się już spotkanie z osobami, które mogłyby być zainteresowane 

nabyciem nieruchomości należącej do Pana …      …….  

Poinformował również o zamiarze złożenia w czwartym kwartale 2017 r. wniosku  

o dofinansowanie ze środków unijnych rewitalizacji Gródka Krajeńskiego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie przyjęcie sprawozdania Burmistrza 

Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła sprawozdanie  

Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Ad. 5  

 

Wicestarosta Pilski Stefan Piechocki 

Oznajmił, że na inwestycje na drogach powiatowych w Gminie Łobżenica, poza przebudową 

trasy Kruszki-Kijaszkowo, w budżecie Powiatu zaplanowano kwotę miliona złotych.  

Poinformował, że w 2017 r. na drogach powiatowych na terenie Gminy Łobżenica położono 

nowe nakładki asfaltowe o łącznej długości 1 435 mb - za kwotę 360 tys. zł. Zostało również 

wykonane powierzchniowe utrwalenie nawierzchni dróg - 1 200 mb. 
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Pan Wicestarosta powiedział, że przetarg na budowę chodnika w Witrogoszczy został 

rozstrzygnięty. Zadanie powinno zostać zakończone we wrześniu 2017 r. 

Poruszył kwestię chodnika w Dźwiersznie Małym. Oznajmił: „Państwo wykonujecie projekt. 

(…) Z udziałem pięćdziesięcioprocentowym będziemy starali się go umieścić budżetowo  

w jakimś momencie”. 

Poinformował, że w 2017 r. zostanie rozwiązany problem na łuku drogi powiatowej  

w Dźwiersznie Małym. Jesienią będzie kontynuowany remont cząstkowy dróg. 

Następnie Wicestarosta Pilski powiedział: „Dwa przepusty u Państwa wykonamy, tj. przepust 

w Witrogoszczy i Kunowie”. Oznajmił, że w przypadku pozostałych zgłaszanych przepustów 

dojdzie do wyrównania zapadniętego w ich przebiegu asfaltu. Dodał: „Będziemy się starali 

zabezpieczyć również barierkami, jeżeli tam są potrzebne”. 

Stwierdził, że na ścieżce rowerowej na ul. Złotowskiej zachodzi potrzeba postawienia około 

50 znaków. Powiedział: Ścieżka rowerowa „z założenia była budowana zupełnie inaczej. 

Dwa, trzy znaki na ścieżce i to wystarczy. Zmieniają się standardy. Państwo mają inne 

oczekiwania i my musimy temu sprostać. Tylko, że musimy sobie zdawać sprawę, żeby do 

tego się przyłożyć, to są też koszty. Myślę, że pomału będziemy to robili, bo zdaję sobie 

sprawę, że tak trzeba”. 

Pan Wicestarosta oznajmił: „Gmina Wasza i radni są bardzo aktywni. Takim przykładem jest 

współdziałanie w sprawie kultury, sportu, gdzie Państwo zbieracie największe środki  

z Powiatu. Około 30 tys. zł Gmina Łobżenica uzyskała środków”. 

W dalszej części wypowiedzi Wicestarosta Pilski przypomniał, że umowa z wykonawcą 

przebudowy drogi Kruszki-Kijaszkowo została wypowiedziana. Powiedział, że 

prawdopodobnie w sierpniu 2017 r. zostanie ogłoszony następny przetarg na dokończenie 

prac. Oznajmił: „Założenia nasze są takie, żeby w tym roku wykonawca wykonał roboty 

budowlane zakleszczając jezdnię warstwą wyrównawczą, a wiosną żeby była warstwa 

ścieralna”. 

Pan Wicestarosta stwierdził, że niesprzyjające warunki atmosferyczne spowodowały duże 

straty w rolnictwie.  

Powiedział, że Powiat Pilski nie posiada możliwości finansowych na realizację wszystkich 

potrzeb na terenie Gminy Łobżenica. Dodał: „Państwo jesteście traktowani na dobrym 

poziomie wydatków budżetu Powiatu Pilskiego”. 

 



 8 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Edmund Szcześniak 

Wnioskował o podwyższenie poziomu pobocza drogi powiatowej w Liszkowie. 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Oznajmiła: „W miejscowości Rataje został zrobiony piękny nowy chodnik i nawierzchnia, ale 

pobocze jest fatalne. Tam zostały posypane kamyszki, które zostały już rozjeżdżone w tej 

chwili”. Poinformowała, że podobna sytuacja ma miejsce przy skręcie do Górki Klasztornej. 

Dodała, że przy wjeździe do Łobżenicy od strony Wyrzyska pobocze zostało wyłożone kostką 

brukową. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Borowy 

Powiedział: „Panie Starosto i Panie Dyrektorze. Prosiłbym Was, żeby oznakować zakręt” 

przy wjeździe do Dźwierszna. 

 

Wicestarosta Pilski Stefan Piechocki 

Poinformował, że uda się do Liszkowa, aby zobaczyć jak wygląda pobocze drogi powiatowej. 

Stwierdził, że budowa chodnika w Ratajach nie została zgrana z położeniem nowej nakładki 

asfaltowej. Oświadczył: „Jakby to był projekt połączony to byśmy dzisiaj nie mieli tego 

problemu”. Powiedział, że w chwili obecnej możliwym rozwiązaniem jest uzupełnienie 

kruszywa na poboczu drogi w Ratajach. 

Następnie Pan Wicestarosta oznajmił: „To co Pan Borowy podnosi to przecież ja na tej 

drodze byłem kilkakrotnie już. Dopiero z tym dyrektorem znaleźliśmy rozwiązanie. Panie 

Borowy mamy to rozrysowane. Powiększamy łuk. Wyrównujemy. Zbieramy tą wodę do 

studzienki”. 

Poinformował, że nie wszystkie przepusty są przepustami drogowymi.  

Wicestarosta Pilski dodał: „Musimy rozmawiać w wielu aspektach razem”.  

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Powiedziała: „Panie Starosto. Ja Pana doskonale rozumiem, ale czy nie można było się 

dogadać. Powiat z Gminą, że tą część, która teraz jest wysypana tym kruszywem, żeby zrobiła 

Gmina chociażby tą kostkę”. 

Stwierdziła, że jeżeli pojazd zjedzie na pobocze z kruszywa to może wpaść w poślizg. 

Dodała: „Róbmy te inwestycje razem. Usiądźmy razem do stołu”. 
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Wicestarosta Pilski Stefan Piechocki 

Przyznał rację Radnej Bronisławie Mazurek. 

 

Ad. 6  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję dotyczącą projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Rewitalizacji Gminy Łobżenica na lata 2016-2022. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że prace nad programem rewitalizacji trwały ponad rok. Został on poddany 

szerokiej konsultacji społecznej. Oznajmił: „Łączna wartość tego projektu to 85 700 zł, z tego 

Gmina poniosła koszty tylko 10%, czyli 8 570 zł”. 

Stwierdził, że program rewitalizacji Gminy jest ważnym dokumentem, przydatnym przy 

aplikowaniu o środki unijne.  

Powiedział, że zostały określone trzy obszary zdegradowane: Łobżenica, Chlebno  

i Dźwierszno Małe. 

Pan Burmistrz podziękował wszystkim osobom uczestniczącym w konsultacjach społecznych 

dotyczących programu rewitalizacji. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Oznajmił: „Opracowanie tego programu powoduje to, że w aplikacjach, które będą ogłaszane 

do tego programu możemy dostać dofinansowanie do 85% kosztów projektu”. 

Poinformował, że program rewitalizacji Gminy zakłada realizację siedmiu projektów  

o szacunkowej wartości 16,5 mln zł. Stwierdził: „Nie powinniśmy kierować się tutaj 

hurraoptymizmem, że uzyskamy tak wysokie środki finansowe do naszego budżetu dlatego, 

że jak wynika z informacji ta alokacja środków w skali województwa to jest 280 mln zł”.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego powiedział, że kwestia wyboru 

zadań związanych z realizacją programu rewitalizacji Gminy ma bardzo istotne znaczenie. 

Dodał: „Niedługo będziemy siadać do Wieloletniej Prognozy Finansowej. Wydaje mi się, że 

tutaj powinny znaleźć się te kluczowe projekty z tego programu, które chcielibyśmy 

realizować i to jest zadanie po przyjęciu tego programu dla nas”. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Łobżenica na lata 

2016-2022. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXIV/269/17 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy 

Łobżenica na lata 2016-2022, która stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 7  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że radni otrzymali dwa projekty uchwał w sprawie zmiany nazwy ulicy Walki 

Młodych oraz sprawozdanie z przeprowadzonych konsultacji społecznych w tej kwestii. 

Następnie otworzył dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że zgodnie z przepisami tzw. ustawy dekomunizacyjnej oraz wytycznymi 

Instytutu Pamięci Narodowej zachodzi konieczność dokonania zmiany nazwy ulicy Walki 

Młodych. 

Poinformował, że zostały przeprowadzone konsultacje społeczne w powyższej sprawie. 

Oznajmił: „Zespół konsultacyjny uznał, że zaproponuje Panu Burmistrzowi dwie nazwy, 

które najczęściej pojawiały się w konsultacjach”: ulica Spokojna i ulica Nad Rzeką.  

Dodał, że Burmistrz Łobżenicy przygotował dwa projekty uchwał w sprawie zmiany nazwy 

ulicy Walki Młodych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie następujące propozycje: ulica Spokojna i ulica Nad Rzeką. 

 

Wyniki głosowania: 

- ulica Spokojna - 1 głos, 

- ulica Nad Rzeką - 14 głosów. 
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Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Marek Czerczak 

Powiedział, że ulica Nad Rzeką będzie dobrym wyborem. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy Walki Młodych na Nad Rzeką w Łobżenicy. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXIV/270/17 w sprawie zmiany nazwy ulicy Walki Młodych na Nad Rzeką  

w Łobżenicy, która stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Ogłosił dziesięciominutową przerwę w obradach. 

 

Po przerwie w obradach. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że przed chwilą została podjęta uchwała w sprawie zmiany nazwy ulicy Walki 

Młodych na Nad Rzeką w Łobżenicy. 

W związku z powyższym wnioskował o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały  

w sprawie zmiany nazwy ulicy Walki Młodych na ulicę Spokojną w Łobżenicy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poddał pod głosowanie wniosek zgłoszony przez Radnego Edwarda Starszaka. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, wycofała z porządku 

obrad projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy Walki Młodych na ulicę Spokojną 

w Łobżenicy. 
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Ad. 8  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos odnośnie projektu uchwały w sprawie 

określenia zasad udzielania z budżetu gminy Łobżenica dotacji celowych na dofinansowanie 

zadań związanych z rozwojem rodzinnych ogródków działkowych, przeznaczonych na 

budowę lub modernizację infrastruktury ogrodowej. 

 

O godzinie 12:12 do sali obrad powrócił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Rafał Tomala, zwiększając liczbę radnych do 14 osób. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXIV/271/17 w sprawie określenia zasad udzielania z budżetu gminy Łobżenica 

dotacji celowych na dofinansowanie zadań związanych z rozwojem rodzinnych 

ogródków działkowych, przeznaczonych na budowę lub modernizację infrastruktury 

ogrodowej. 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

O godzinie 12:14 do sali obrad powróciła Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława 

Mazurek, zwiększając liczbę radnych do 15 osób. 
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Ad. 9  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że projekt uchwały w sprawie zarządzenia poboru w drodze inkasa podatku 

rolnego, leśnego i od nieruchomości od osób fizycznych, określenia inkasentów i wysokości 

wynagrodzenia za inkaso na terenie gminy Łobżenica był omawiany podczas posiedzenia 

Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 

Oznajmił, że radni, którzy pełnią również funkcję sołtysa, nie powinni głosować nad 

projektem powyższej uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać w tym 

temacie. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego wyraziła pozytywną opinię  

o projekcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru w drodze inkasa podatku rolnego, leśnego 

i od nieruchomości od osób fizycznych, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za 

inkaso na terenie gminy Łobżenica. 

Dodał, że projekt uchwały „właściwie nie zmienia zasad funkcjonowania inkasa”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zapytał, czy inkaso w wysokości 4% „dotyczy kwoty, jaką sołtys zbierze czy ogólnie od 

podatku”. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Powiedziała: „Proszę Państwa. Ta uchwała nie zmienia wysokości ustalonego inkasa, które 

poprzednio było też 4%. Tylko przypomnę, że 4% dotyczy podatku pobranego, wpłaconego 

na konto Gminy Łobżenica i inkaso dotyczy osób fizycznych”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zarządzenia 

poboru w drodze inkasa podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości od osób fizycznych, 

określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso na terenie gminy Łobżenica. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 10 głosami „za”, 5 głosami 

„wstrzymującymi się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXIV/272/17 w sprawie zarządzenia poboru w drodze inkasa podatku rolnego, 

leśnego i od nieruchomości od osób fizycznych, określenia inkasentów i wysokości 

wynagrodzenia za inkaso na terenie gminy Łobżenica. 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Wyniki głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowią załącznik nr 10 do 

protokołu. 

 

Ad. 10 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję dotyczącą projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie 

wkładu pieniężnego na pokrycie udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym 

jednoosobowej spółki Gminy Łobżenica - Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej  

w Łobżenicy Spółka z o.o.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował: „Kupujemy dodatkowe udziały z przeznaczeniem na zakup walca 

drogowego”. Oznajmił, że Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział, że koszt zakupu walca drogowego to około 130 000 zł. Budżet Gminy nie 

pokryje wszystkich wydatków na ten cel. Dodał, że równiarka drogowa została w całości 

zakupiona ze środków Zakładu Gospodarki Komunalnej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu pieniężnego na pokrycie udziałów 

w podwyższonym kapitale zakładowym jednoosobowej spółki Gminy Łobżenica - Zakład 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Łobżenicy Spółka z o.o.  
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXIV/273/17 w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu pieniężnego na 

pokrycie udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym jednoosobowej spółki Gminy 

Łobżenica - Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Łobżenicy Spółka z o.o.  

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 11 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w kwestii projektu uchwały w sprawie zmian 

uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2017 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że projekt uchwały przewiduje wprowadzenie do budżetu środków pozyskanych 

przez Gminę z tytułu: 

- organizacji prac społecznie użytecznych - 10 000 zł otrzymane z Powiatowego Urzędu 

Pracy, 

- odszkodowania w związku budową drogi wojewódzkiej w Luchowie - 29 745 zł, 

- sprzedaży drewna opałowego - 1 964 zł, 

- sprzedaży płyt drogowych - 20 150 zł, 

- opłat i kar za korzystanie ze środowiska - 5 000 zł. 

Oznajmił, że Gmina pozyskała również środki w ramach Wielkopolskiej Odnowy Wsi na 

realizację projektów w Szczerbinie (28 800 zł) i Liszkowie (24 500 zł).  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego poinformował o propozycji 

zmniejszenia wydatków w dziale 900 o kwotę 87 296 zł. Środki te zostaną wydatkowane „na 

pokrycie udziałów na zakup walca drogowego”. Pozostałe propozycje zmian dotyczą 

zmniejszenia planu dochodów Urzędu Miejskiego oraz zwiększenia wydatków w planie 

finansowym Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

Radny Edward Starszak dodał, że Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 

2017 rok. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie projekt powyższej uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXIV/274/17 w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2017 rok, 

która stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad. 12 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Przypomniał, że uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Łobżenicy 

„wróciła z naruszeniem przepisów od Wojewody”. Na ostatniej sesji została ona wycofana  

z porządku obrad. 

Następnie poprosił o zabranie głosu przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pana 

Rafała Tomalę. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Rafał Tomala 

Poinformował, że Komisja Rewizyjna zajmowała się tematem skargi na działalność 

Burmistrza Łobżenicy w kwietniu 2017 r.  Oznajmił, że został wypracowany stosowny 

protokół. Uchwała podjęta podczas kwietniowej sesji Rady Miejskiej została unieważniona 

przez Wojewodę Wielkopolskiego.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej powiedział: „W piśmie przewodnim od Wojewody, 

które Komisja otrzymała jest napisane, że istnieje sprzeczność pomiędzy treścią uchwały a jej 

uzasadnieniem. Z treści uchwały wynika bowiem, iż cała skarga została uznana za zasadną.  

Z treści uzasadnienia jednak wynika, iż część zarzutów nie uzyskała akceptacji. Jeżeli Rada 

uznała część zarzutów wymienionych w skardze za niezasadne winna to wprost 

wyartykułować w treści uchwały. Nadto taka uchwała winna zawierać uzasadnienie faktyczne 

i prawne oraz pouczenie o treści art. 239 Kpa”. 

Następnie Radny Rafał Tomala oznajmił, że w projekcie uchwały przygotowanej na 

dzisiejszą sesję Komisja Rewizyjna przedstawiła uzasadnienie do każdego z zarzutów. Dodał, 

że w opracowaniu projektu uchwały pomagała Pani Katarzyna Paczyńska. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Burmistrza Łobżenicy. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 10 głosami „za”, 1 głosem „przeciw”, 

4 głosami „wstrzymującymi się”, podjęła Uchwałę Nr XXXIV/275/17 w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Łobżenicy, która stanowi załącznik nr 12 

do protokołu. 

 

Ad. 13  

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Oznajmiła, że Samorząd Mieszkańców otrzymał „odpowiedź od Pana Burmistrza, która mnie 

wręcz, no może nie bulwersuje, ale zastanawia, dlaczego jest taka odpowiedź, a nie inna, 

kiedy mieliśmy ze sobą współpracować. Sobie to przyrzekaliśmy na zebraniu kiedy został 

wybrany nowy zarząd. Jednak widzę, że tak się nie dzieje”. 

Powiedziała „W odpowiedzi na pismo z dnia 26 czerwca informuję, że dane w nim zawarte 

uniemożliwiają nam realizację inicjatywy lokalnej pod tytułem upiększamy nasze miasto, 

gdyż wskazaliśmy teren fragmentu parku miejskiego jako miejsca, gdzie chcielibyśmy 

przygotować je do spotkań mieszkańców. Po wnikliwym przeczytaniu tekstu okazało się, że 

nie ma takiej możliwości mimo wcześniejszego zatwierdzenia wyżej wymienionej inicjatywy, 

w której zapisano, że kącik wypoczynkowy znajdzie się w parku. Ponadto miejsce, które 

wybraliśmy, nie zostało jeszcze ujęte w planach zagospodarowania parku. Taka informacja 

znalazła się w wyżej wymienionym piśmie, więc nie wiemy, co stoi na przeszkodzie  

w realizacji naszego pomysłu. Jeśli zatem ten teren nie może być objęty naszym działaniem 

uprzejmie proszę o wyznaczenie innego, które mogłoby być miejscem spotkań mieszkańców, 

na co czekamy. 

Ponadto w planie działania też mieliśmy przygotowanie terenu do obsadzenia. Od skopania, 

zasiania nowej trawy, posadzenia roślin. Chciałam jednak zaznaczyć, że ten materiał 

zgromadziliśmy z własnych środków.  

W odniesieniu do indywidualnych ogrodów znajdujących się przed posesjami lub za nimi nie 

mamy prawnej możliwości wchodzenia na prywatny teren i prowadzenia dialogu na temat 

dbałości o niego. Tak samo nie mamy możliwości wpływania na sposób 

zagospodarowywania terenów prywatnych, co nam zaproponowano. Wielka szkoda, 
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ponieważ w ten sposób po raz kolejny pokazano nam, że to co proponujemy, jest nic 

niewarte”. 

Następnie Radna Bronisława Mazurek oświadczyła: „Panie Burmistrzu. Chcieliśmy ten 

kawałek koło tej hali. I fajnie by było, gdybyśmy naprawdę ten kawałek dostali, gdzie 

moglibyśmy też postawić tablicę, że tam zagospodarował ten kawałek Samorząd 

Mieszkańców. Nam proponowano gdzieś tam jakieś skarpy, daleko od centrum miasta, daleko 

od parku”. 

Stwierdziła: „My nie możemy jako Samorząd Mieszkańców chodzić od posesji do posesji  

i zwracać mieszkańcom uwagę na to, że mają zaniedbany ogródek”. 

Poruszyła również kwestię ławek na Placu Kombatantów w Łobżenicy. Oznajmiła: „Jest tam 

deska bardzo zniszczona, więc myślę, jeżeli się maluje ławki, to trzeba też tą deskę 

wymienić”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Wiesław Bodetko 

Zapytał Pana Burmistrza, czy Gmina mogłaby w przyszłym roku przejąć od Powiatu 

Pilskiego realizację zadania polegającego na wykaszaniu poboczy dróg powiatowych. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Powiedział: „Chodzi mi o tą drogę nr 242. (…) Niedawno chodnik pobudowany. Chodnik jest 

w tej chwili rozbierany. Czy ci panowie, którzy w tej chwili projektowali tą drogę, czy 

poprzednicy ich nie mieli wizji i nie mieli dostępu do mapek, żeby zauważyć, że źle jest 

prowadzona droga, chodnik, że powinno to iść nie w tym miejscu, tylko poszerzone powinno 

być bardziej w prawo. Moim zdaniem to jest straszne marnotrawstwo”. Dodał: „Tak nie 

powinno być. To są pieniądze wspólne”.  

Następnie Radny Ryszard Biniak poruszył temat dodatków specjalnych w Centrum 

Administracyjno-Finansowym. Oznajmił: „Otrzymałem znowu odpowiedź. Znowu ta 

odpowiedź jest ogólna. Z tej treści wynika, że tam praktycznie jeden etat jest zastąpiony, jak 

się przelicza, kilkoma etatami. Kilka osób tam otrzymuje te dodatki. Z uwagi na to, że po 

prostu nie idzie się doprosić ja wnoszę o powołanie komisji, która dokona kontroli 

wydawania tych dodatków w Centrum Administracyjno-Finansowym”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Edmund Szcześniak 

Zwrócił się do Zastępcy Burmistrza Łobżenicy. Powiedział: „Szkoła Fanianowo. Adaptacja 

budynku mieszkalnego na klasy lekcyjne. Czy coś się pod tym względem będzie robić ?” 



 19 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Potwierdził, że otrzymał pismo od Samorządu Mieszkańców z propozycją zagospodarowania 

fragmentu parku miejskiego.  

Zapytał Radną Bronisławę Mazurek, czy ma przy sobie odpowiedź na to pismo. 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Odpowiedziała, że nie. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił: „W piśmie z tego co sobie przypominam dałem taką właśnie odpowiedź, że mamy 

konkretny plan i kiedy przystąpimy do prac na tym terenie zaprosimy Samorząd 

Mieszkańców do współpracy”. Zapytał: „Pani Radna. Czy tak odpisałem Pani w tej kwestii ?” 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Stwierdziła: „My mamy teraz projekt, na który dostaliśmy pieniądze i musimy go zrealizować 

Panie Burmistrzu. A Pan miał nam wskazać inne miejsce. A do tego nie doszło”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział: „Poza tym dałem propozycję, że Samorząd jest autonomiczny. Samorząd może 

podejmować różne inicjatywy. Dbać o taki skwer, inny skwer i pomagać nam w tym, 

ponieważ utrzymanie czystości, koszenie wymaga bardzo dużo pracy”. 

Dodał: „W tej konkretnej Pani propozycji jako Przewodniczącej Samorządu odpowiedziałem 

Pani. Jak będziemy mieli plan zagospodarowania tego terenu, o który Pani prosiła, to my 

zaprosimy Samorząd do współpracy”.  

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Oświadczyła: „Ale my nie możemy czekać Panie Burmistrzu”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Stwierdził: „Pani Radna. Jeżeli Pani nie może czekać no to podejmijcie inną inicjatywę”.  

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Poinformowała: „Mamy już zebrane krzewy i drzewa”. 
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Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Zapytał: „Z inicjatywy otrzymaliście pieniądze, tak ?” 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Oznajmiła: „Nie. Z inicjatywy Panie Burmistrzu otrzymaliśmy na szkolenie i w ten sposób 

zamknęliście nam drogę, bo przeznaczyliście nam 1 500 zł na szkolenie, a nie na zakup 

zieleni”.  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział: „Park stanowi integralną część. Robimy ten park jakimiś strefami. (…) Na tym 

terenie myślimy o siłowni zewnętrznej - o tym terenie, o którym Pani mówi. Można 

oczywiście to obsadzić w koło zielenią. I się wszystko zgadza. Ale się tym jeszcze nie 

zajęliśmy. Dlatego napisałem. Jak rozpoczniemy pracę, zaprosimy Samorząd do współpracy. 

Poza tym w piśmie wskazaliśmy, że Zarząd może podejmować różne inicjatywy i między 

innymi wskazałem to, co jest dla nas również największym problemem, żeby popracować  

z mieszkańcami nad wizerunkiem ich posesji”. 

Następnie Pan Burmistrz oznajmił: „Jeżeli Samorząd Mieszkańców by się zaangażował, 

wspólnie byśmy się zaangażowali w plac Pana …  ……, który straszy w centrum miasta i nikt 

nie może sobie z tym tematem poradzić, to może byłby efekt takiego działania”. Dodał: „Pani 

nie może mi czynić zarzutu, że ja Pani nie wyraziłem zgody i od razu mówić, że nie ma 

współpracy”. 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Stwierdziła: „Ale niech mi Pan powie, w jaki sposób my mamy Panu …     …… zrobić plac”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oświadczył: „Proszę Panią. Ja tak nie powiedziałem. (…) Ja bym chciał, żebyśmy wspólnymi 

siłami po prostu stworzyli front nacisku na Pana …   ……, bo wszystkich nas to bardzo 

denerwuje, że taka jest sytuacja”. 

Poinformował, że odbyło się zebranie, na którym wybrano nowe władze Zarządu Samorządu 

Mieszkańców. Oświadczył: „Ja sobie nie przypominam, żebym na tym zebraniu, a było wiele 

osób, jest też protokół, mówił o jakichś niebagatelnych środkach dla Samorządu 

Mieszkańców”. Dodał: „Powiedziałem, że chcę współpracować, że chcę wspierać i tego 

chcę”. 
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Burmistrz Łobżenicy oznajmił, że stan ławek na Placu Kombatantów w Łobżenicy zostanie 

sprawdzony. 

Następnie odniósł się do kwestii poruszonej przez Radnego Wiesława Bodetko. 

Poinformował, że prowadzone są rozmowy z władzami Powiatu „o letnim utrzymaniu dróg, 

czyli wykaszaniu poboczy”. Stwierdził: „Dla nas to będzie szybsze, sprawniejsze. Myślę, że 

ten rok nie wchodzi już w grę, ale od przyszłego roku chcielibyśmy się jednak w tym temacie 

porozumieć”.  

Pan Burmistrz odpowiedział na interpelację Radnego Ryszarda Biniaka dotyczącą drogi 

wojewódzkiej nr 242. Stwierdził: „Myślę, że teraz nie ma już co na ten temat dyskutować, bo 

ten chodnik będzie, tyle, że przesunięty, a to wymusiły” m. in. parametry drogi.  

Dodał: „Większość tego materiału rozbiórkowego udało się nam pozyskać zarówno dla 

sołectwa Luchowo, jak również ten chodnik, który jest teraz rozbierany, dla Gminy. 

Zaznaczyliśmy, że z tego materiału będziemy robili inwestycje czy remonty przy drodze 

wojewódzkiej 242. Myślę tu w przyszłym roku o wysepkach Izdebki, Chlebno, Dźwierszno”. 

Poprosił Pana Wiceburmistrza Józefa Lewandowskiego o udzielenie odpowiedzi w kwestii 

dodatków specjalnych w Centrum Administracyjno-Finansowym oraz na pytanie zadane 

przez Radnego Edmunda Szcześniaka.  

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef  Lewandowski 

Poinformował, że w regulaminie organizacyjnym Centrum Administracyjno-Finansowego  

w Łobżenicy pojawiły się dwa dodatkowe etaty. Przypomniał, że jednostka ta „przejęła 

zadania obsługi i Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej i Gminnego Centrum 

Kultury”.  

Oświadczył: „W związku z tym te dwa etaty, mogę powiedzieć, zlikwidowały dodatki 

specjalne i tutaj będzie teraz 8,25 etatu w CAFie. Regulamin oczywiście umożliwia. 

Natomiast z informacji uzyskanych od pana dyrektora Połczyńskiego wiem, że te dwa etaty 

załatwiają sprawę i nie ma obecnie potrzeby tych dodatków specjalnych wprowadzać. Tam 

będą też oczywiście regulacje wynagrodzeń, no ale to jest związane z całkowitą, można 

powiedzieć, restrukturyzacją CAFu”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Marek Czerczak 

Zapytał, czy Pan Burmistrz posiada nowe informacje na temat poszerzenia chodnika na 

odcinku od wjazdu na ul. Wodną do przejścia dla pieszych na ul. Sikorskiego koło Placu 

Kombatantów. 
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Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział, że po sesji uzyska informację na powyższy temat. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Oznajmił: „W związku z udzieloną mi odpowiedzią odnośnie CAFu, która mnie w zasadzie 

zadowala, wycofuję wniosek o powołanie komisji”. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Zapytał: „Co dalej z oczyszczalnią ścieków ? Jakie są podjęte kroki w tym celu ? Wiem  

o nowym naborze, że są środki jeszcze. Czy Gmina coś w tym kierunku robi ?”  

Następnie powiedział: „Co dalej w kwestii wyboru dyrektora szkoły podstawowej ?” Dodał, 

że konkurs ogłoszony na to stanowisko nie odbył się.  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował: „Jeżeli chodzi o konkurs na dyrektora szkoły podstawowej, zamierzam 

powierzyć obowiązki na okres pięciu lat Pani Dyrektor Hannie Król-Synoradzkiej”.  

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Poruszył kwestię oczyszczalni ścieków w Liszkowie. Stwierdził: „Mogę powiedzieć, że 

rozwiązania są trzy. Takie, które myślę, że państwo moglibyście każde właściwie 

zaakceptować”.  

Oznajmił, że pierwsze z nich to propozycja modernizacji oczyszczalni przedstawiona przez 

Pana Karkowskiego. Szacowana wartość inwestycji to około 2 mln zł. Poinformował: „Udział 

Gminy tutaj mógłby być pięćdziesięcioprocentowy co do środków własnych, czyli do 1 mln 

zł, a kiedy byłaby pożyczka, w części umarzalna, to mogłoby to być 600, może 700 tys. zł”.  

Pan Wiceburmistrz powiedział: „Drugi temat. Już raz przerabiany, ale może się pokazać 

również nowa możliwość w zakresie naboru do Regionalnego Programu Operacyjnego”.  

W takim przypadku „wróci kwota udziału Gminy, która została państwu pisemnie 

przestawiona w związku z tym poprzednim wnioskiem i to jest około 4,5 mln zł”.  

Poinformował, że trzecia opcja to partnerstwo publiczno-prywatne, w ramach którego „jest 

możliwość też kompleksowej modernizacji, z gwarancją ceny i podpisania umowy 

długoterminowej, nawet na 30 lat”. 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy dodał, że na forum Rady Miejskiej była też omawiana 

propozycja przesyłania ścieków kolektorami do innych oczyszczalni, np. w Wyrzysku.  
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Poprosił o uzupełnienie odpowiedzi na pytanie dotyczące wyboru dyrektora szkoły 

podstawowej w Łobżenicy. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Poinformował, że pierwszy konkurs na stanowisko dyrektora szkoły podstawowej nie został 

rozstrzygnięty. Powiedział: „W związku z tym Burmistrz zaproponował drugi konkurs”.  

Oznajmił, że w skład komisji konkursowej wchodzą przedstawiciele pięciu podmiotów: 

Gminy, Kuratorium Oświaty, rady pedagogicznej, rady rodziców oraz związków 

zawodowych. 

Pan Wiceburmistrz poinformował, że Gmina wystąpiła do wszystkich podmiotów  

o wytypowanie przedstawicieli do komisji konkursowej.  

Powiedział: „Rada Rodziców Gimnazjum w Łobżenicy przeprowadziła wybór, wydawać by 

się mogło”, zgodny z jej regulaminem. Rada rodziców liczy trzynastu członków. W zebraniu 

uczestniczyło sześciu. Dokonała ona jednomyślnego wyboru przedstawiciela do składu 

komisji konkursowej. 

Następnie Zastępca Burmistrza Łobżenicy oznajmił, że jeden z członków rady rodziców 

zgłosił pisemne zastrzeżenia do Wojewody polegające na tym, że „wybory powinny odbyć się 

w sposób tajny oraz powinna być większość kwalifikowana z udziałem przynajmniej 50% 

członków rady rodziców”. Wojewoda Wielkopolski poinformował o powyższym fakcie Pana 

Burmistrza wraz z adnotacją, że w przypadku stwierdzenia nieprawidłowości unieważni 

rozstrzygnięcie konkursowe. Burmistrz Łobżenicy zarządzeniem unieważnił drugi konkurs na 

stanowisko dyrektora szkoły podstawowej.  

Pan Wiceburmistrz oznajmił, że do konkursu zgłosiła się tylko jedna osoba - obecna dyrektor 

gimnazjum Pani Hanna Król-Synoradzka.  

Powiedział: „W związku z tym, że ten pierwszy konkurs nie został rozstrzygnięty. Drugi 

został unieważniony. Zgodnie z ustawą o systemie oświaty Burmistrz w takim wypadku może 

powierzyć. Rok szkolny tuż, tuż. Arkusze organizacyjne wymagają wielu aneksów, bo 

niektórzy nauczyciele np. zgłosili wnioski o urlopy zdrowotne. Trzeba te godziny rozdzielić. 

Jeden kandydat jest. Innego nie ma. Pani Król-Synoradzka w ubiegłym roku wygrała 

konkurs” na dyrektora gimnazjum. Miała powierzone to stanowisko na okres pięciu lat. 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy stwierdził: „Można powiedzieć, że mamy osobę, która 

spełnia wszystkie wymogi formalne”. 
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Kontynuował: „Najbardziej zasadnym, żeby placówka mogła płynnie rozpocząć rok szkolny, 

to jest powierzenie osobie, która ma odpowiednie kwalifikacje i myślę, że uczestniczyła 

również w przygotowaniu arkuszy organizacyjnych zarówno dla gimnazjum jak i dla szkoły 

podstawowej. No i nie powinniśmy mieć tutaj żadnych perypetii związanych z rozpoczęciem 

roku szkolnego”. 

Poinformował, że Kurator Oświaty oraz rady rodziców powinny wydać opinię na temat 

kandydatury Pani Hanny Król-Synoradzkiej na stanowisko dyrektora szkoły podstawowej  

w Łobżenicy. Oznajmił: „Z tego co wiem, rada rodziców gimnazjum już się zebrała, wydała 

opinię”. Rada rodziców szkoły podstawowej powinna zebrać się do dnia 11 sierpnia 2017 r.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Stwierdził: „Ja Panie Burmistrzu nie jestem zadowolony z tej Pana odpowiedzi, bo uważam, 

że to jest wybór polityczny tylko i wyłącznie”.  

Powiedział: „Zauważmy takie aspekty. Zobaczmy dzisiejsze liceum jest puste, więc jak 

dyrektor gimnazjum pracował na to, żeby uczniowie z gimnazjum poszli do naszego liceum.  

I to się odbywa od paru lat. Dlaczego nasze liceum pustoszeje ? Ja uważam, że dyrektor musi 

współpracować z liceum i powinno to się to w taki sposób odbywać, a nie, że wybieramy 

kolejny raz dyrektora, który praktycznie działa na szkodę tego liceum”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Dziamara 

Zaproponował, aby na drodze Łobżenica-Kruszki postawić znak informujący o braku 

pobocza.  

Stwierdził również, że „ubytek w tej drodze w tych torach jest tak niebezpieczny, że jeżeli 

pojedzie jednoślad”, to na pewno dojdzie do wypadku.  

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Powiedział: „Już informację przekazaliśmy, że mają to uzupełnić, ale tak mówię 

informacyjnie - jest to nadal plac budowy”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Dziamara 

Oświadczył, że zaprojektowane wjazdy na pola są zbyt wąskie dla maszyn rolniczych. Dodał: 

„Kombajn w ogóle nie ma możliwości wjechania tam”. 
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Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Oznajmił: „Jeżeli chodzi o drogę na Kruszki tam mamy taki bardzo poważny problem, że nie 

możemy zwiększać wartości tej inwestycji. Dlatego, że osiągnęliśmy maksymalną wartość  

1 mln euro w kosztorysie i nawet gdybyśmy chcieli (…) dołożyć dodatkowe prace, nie 

możemy tego zrobić, bo byśmy się narazili na uszczerbek w dotacji”.  

Powiedział, że wjazdy zostaną wykonane zgodnie z dokumentacją. Stwierdził, że do tematu 

można powrócić po zakończeniu przebudowy drogi. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Dziamara 

Ponowił propozycję postawienia na drodze Łobżenica-Kruszki znaku informującego o braku 

pobocza. Dodał: „Jak ktoś zjedzie i się wywróci ciągnikiem, to będzie miał pretensje do 

Gminy”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił: „Dobrze. Z wykonawcą będziemy rozmawiali”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Nawiązał do kwestii przejazdu przez tory na drodze Łobżenica-Kruszki. Stwierdził: „Ja bym 

uczulał na to, żeby tą sprawę jak najszybciej poprawić”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Marek Czerczak 

Powiedział: „Mam jedno zasadnicze pytanie do tej drogi. Czy w projekcie jej w ogóle nie był 

przewidziany ten przejazd kolejowy ?” 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oświadczył: „Droga jest w budowie. (…) To jest myślę duże dobrodziejstwo ze strony 

wykonawcy, że tamtędy można przejeżdżać, bo mogliby tą drogę przecież zamknąć, ale nie 

chcą, żeby mieszkańcy jeździli w koło”. Dodał: „Jesteśmy z wykonawcą w stałym kontakcie”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Marek Czerczak 

Oznajmił: „Chodzi o to, żeby to nie było tak jak na drodze dziesiątce w Nieżychowie, że jest 

przejazd kolejowy wąskotorówki. Kupę kasy było tam wydane. Na dzień dzisiejszy ten 

przejazd jest po prostu nie do użytku”. 
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Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował: „Dzisiaj skontaktujemy się z kierownikiem budowy w tych sprawach”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Borowy 

Poruszył temat modernizacji oczyszczalni ścieków w Liszkowie. Powiedział: „Mamy wydać 

milion zł. Pan prezes gospodarki milion. To są dwa miliony. Pytam się Panie Wiceburmistrzu. 

Czy kosztorys na zmodernizowanie czy wybudowanie nowej oczyszczalni. Miało to 

kosztować, ten projekt, 150 tys. tak ?” 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Poinformował: „Pan prezes wie dokładnie”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Borowy 

Zapytał: „Czy to jest wykonane ?” 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Odpowiedział, że dokumentacja została opracowana.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Borowy 

Stwierdził: „150 tys. proszę państwa wydaliśmy już pieniędzy. (…) Czy nie warto jest usiąść  

i porozmawiać jeszcze. Wydamy dwa miliony proszę państwa i może tego efektu nie być, a za 

chwilę możemy otrzymać te pieniądze na wybudowanie nowej oczyszczalni” z Urzędu 

Marszałkowskiego. Dodał: „Czy nie warto jest walczyć o te pieniądze”. 

Następnie Radny Andrzej Borowy powiedział: „Nie posiadamy żadnej sali gimnastycznej. 

Żadnej. Proszę państwa. No trzeba coś ruszyć z tym”.  

Zwrócił również uwagę na fakt, że część młodych osób z terenu Gminy wyjechała za granicę.  

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Udzielił odpowiedzi na pytanie Radnego Edmunda Szcześniaka dotyczące szkoły 

podstawowej w Fanianowie. Oznajmił: „Mamy już do dyspozycji w budynku obok te dwa 

górne mieszkania. I to właściwie już by wystarczyło w tym roku, żeby pani dyrektor mogła 

sprawnie zajęcia prowadzić, bez drugiej zmiany”. Powiedział: „Zachodzi potrzeba całego 

tego budynku przekazania na potrzeby szkoły w związku z tym, że ósma klasa będzie  

w przyszłym roku”.  
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Pan Wiceburmistrz przypomniał, że od września 2017 r. budynek szkoły w Luchowie będzie 

stał pusty. Stwierdził: „Należałoby zmienić funkcję szkolną na funkcję mieszkaniową”.   

Oznajmił: „Mamy deklarację dwóch mieszkańców z Fanianowa i trzech rodzin  

z Wiktorówka, że bardzo chętnie przeprowadzą się do szkoły w Luchowie, ale musimy mieć 

pieniądze. Trwają oczywiście poszukiwania wykonawcy koncepcji”. Dodał: „To na pewno 

budżet przyszłego roku”. 

 

Ad. 14  

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Nawiązał do kwestii oczyszczalni ścieków w Liszkowie. Powiedział: „Rzeczywiście jest cień 

szansy na to, że będzie dodatkowy nabór w ramach WRPO. Jest też również szansa na to, że 

to dofinansowanie nie będzie 67%, a z powrotem 85% w momencie takim, jeżeli do projektu 

załączymy dodatkową dokumentację na dodatkowe przyłącza w ramach aglomeracji”. 

Poinformował, że po tym jak Pan Radny Edmund Szcześniak zgłosił temat podłączenia do 

oczyszczalni ścieków części Liszkowa spółka komunalna zleciła wykonanie podkładów 

geodezyjnych oraz dokumentacji.  

Przewodniczący Rady Powiatu oświadczył: „Nie wiem co z tego wyjdzie, czy to się uda, czy 

Urząd Marszałkowski zaakceptuje. Bo tam jest tylko siedem budynków do podłączenia”. 

Powiedział: „Jeżeli nie będzie się patrzyło na to, że tam musi być kilkadziesiąt przyłączy, a że 

muszą być tylko przyłącza i one będą, być może wejdziemy na te 85%. Ja bym apelował 

wtedy jednak, żeby mimo wszystko do Urzędu Marszałkowskiego przy takiej sytuacji ten 

wniosek składać”. 

Stwierdził również, że jeżeli „mielibyśmy wybierać między drogą, między salą  

a oczyszczalnią ścieków, nie mamy wyboru - oczyszczalnia ścieków”. 

 

Pani …                   …           . 

Zapytała, do kogo należy dworek w Ferdynandowie.  

Powiedziała: „Pan Burmistrz tutaj próbował nakłonić Samorząd Mieszkańców do stworzenia 

grupy nacisku na Pana …  …  …. Ja proponuję Gminie, jeżeli dworek w Ferdynandowie jest 

własnością prywatną, właśnie stworzyć jakąś formę nacisku, żeby ten piękny zabytek nie 

niszczał, bo wiemy co się stało z budynkiem, na którym obecnie jest plac Pana …    ……. To 

też był zabytek i to bardzo wartościowy”.  
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Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił: „Wiem, że był w zasobach Pana …   ……, ale wiem, że tam nastąpiły 

przekształcenia”. Dodał, że dowie się kto jest właścicielem dworku w Ferdynandowie  

i poinformuje o tym Panią …                   …           .. 

 

Pani …                   …           . 

Stwierdziła: „Jeżeli do Pana …  …   … należy to żadna grupa nacisku nie pomoże”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Zenon Hoppe 

Poinformował, że dworek w Ferdynandowie nie należy do Pana …     ……. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Oznajmił, że właścicielem tego obiektu jest Pan …     ……. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Zenon Hoppe 

Dodał: „Od sierpnia wszystko przechodzi na Pana …         ……”. 

 

Pan …        ………. 

Stwierdził: „Jak się okazuje w wielu kwestiach tutaj należałoby się pochylić, jeżeli chodzi  

o rzetelność działania organów władzy, a dokładniej Burmistrza, ale pewnie, nie wiem czy ta 

kadencja nie musi bezpowrotnie minąć, a przynajmniej co niektóre osoby z tej kadencji, żeby 

co niektóre działania, nawet te bezprawne, się zakończyły”. 

Powiedział: „Jeśli chodzi o zasadność skargi, która była podjęta to świadczy o czymś. 

Świadczy o działaniu Burmistrza i o tych dodatkach, które na dzień dzisiejszy mimo tej 

zasadności skargi nie zmieniły się. Ja tylko Państwu dodam, że z uwagi na te działania zostało 

też skierowane zawiadomienie o podejrzeniu popełnienia przestępstwa. Państwo o tym 

pewnie wiedzą. Natomiast z uwagi na powiązania Burmistrza z Prokuraturą Rejonową  

(...) został złożony wniosek o wyłączenie tejże prokuratury celem rzetelnego rozpatrzenia”. 

Następnie Pan …        ……. oznajmił: „Mam po raz kolejny odpowiedzi od Pana Burmistrza, 

gdzie nie należy oczekiwać rzetelnych i rzeczowych odpowiedzi, a jedynie lakonicznych, a na 

sesji to w ogóle nawet odpowiedzi słownych, bo tak jest najlepiej. Podam Państwu przykład, 

gdzie podczas ostatniej sesji był podejmowany temat nie otrzymania, rzekomego nie 

otrzymania odpowiedzi z województwa na uchwałę, gdzie odpowiedź była przekazana przez 
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skrzynkę ePUAP i dopiero ja to przekazałem do Rady Miejskiej, a już dużo, dużo wcześniej 

dotarła do urzędu gminy i powinna być przekazana do Rady Miejskiej”. 

Poinformował: „Otrzymałem pismo od Burmistrza, że tutaj w poszczególnych referatach 

zajmują się osoby obsługą tej skrzynki ePUAP”. Stwierdził: „No niestety nie jest to prawdą, 

że tak jest, ponieważ był składany wniosek przez skrzynkę ePUAP do urzędu miasta  

o wydanie dowodu osobistego dla kilkuletniej osoby i co się okazuje. Rzekomo jest jakieś 

wezwanie, taka była jakaś tam odpowiedź. Nie ma żadnych dokumentów. Udaję się tutaj do 

urzędu miasta. Rozmawiam z Panią Sobczyk-Knioła. Pokazuje mi jakieś dokumenty, które  

w ogóle nie były załączone. No jest jakiś po prostu bałagan. Ktoś nie panuje nad tą skrzynką 

na ePUAP, a jesteśmy w XXI wieku”. 

Pan …        ……. powiedział: „Jeśli jest ta technologia i urzędy powinny z tego korzystać,  

no to niestety należałoby się pochylić nad właściwą obsługą tej skrzynki”. 

Stwierdził: „Po co tutaj podejmować różne uchwały w zakresie inwestycji skoro skarga jest 

zasadna. Te dodatki specjalne nadane w działaniach, w zakresie działań bezprawnych nadal 

są”. Dodał: „Może lepiej Państwo sobie większe dodatki dodadzą z tego tytułu zamiast tych 

inwestycji”. 

 

Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy Anna 

Gryniewicz 

Oznajmiła: „Właściwie w swoim wystąpieniu chciałam wrócić do wypowiedzi Pani ………       

z sesji z poprzedniego miesiąca, czyli z 22 czerwca, ale rezygnuję z tego zamiaru, ponieważ 

uważam, ze nieelegancko jest mówić o nieobecnych. Jednakże nie mogę przejść obojętnie 

wobec jednej sprawy, która była właśnie poruszona na ubiegłej sesji. Chodzi mi o zarzuty 

słowne wobec Radnego Pana Szcześniaka”.  

Stwierdziła, że zarzuty skierowane pod adresem Radnego Edmunda Szcześniaka są 

„niesprawiedliwe i krzywdzące”. Powiedziała: „Jak Pan został Radnym od roku 2014 

współpracuje Pan z Warsztatem Terapii Zajęciowej zarówno za czasów kierownictwa Pani 

……  …, jak i również za obecną panią kierownik. Muszę Państwu powiedzieć, że wsparcie 

jakie otrzymywaliśmy i otrzymujemy od Pana Szcześniaka to nie są puste słowa. To są po 

prostu działania, konkretne działania, które dla nas bardzo ważne”.  

Dodała: „Naprawdę było mi bardzo wstyd, że został Pan tak potraktowany i z tego miejsca 

chciałabym Pana bardzo serdecznie przeprosić i podziękować za pomoc jaką Pan nam 

okazywał i jaką Pan nam okazuje”. 
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Następnie Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej poruszyła kwestię 

wycięcia żywopłotu przy Warsztacie Terapii Zajęciowej w Liszkowie. Poinformowała: „Mam 

przed sobą pismo, datowane 17 lutego 2017 r., podpisane przez Dyrektora Wydziału Ochrony 

Środowiska, Leśnictwa i Rolnictwa działający przy Starostwie Powiatowym w Pile”. 

Oznajmiła: „Przeczytam Państwu ostatnie zdanie: W ustalonym stanie faktycznym i prawnym 

brak jest zatem podstaw do wszczęcia postępowania administracyjnego w przedmiocie 

wymierzenia administracyjnej kary pieniężnej za usunięcie krzewów bez wymaganego 

zezwolenia”.  

Dodała: „Podsumowując tej sprawy już nie ma, a ta sprawa bez przerwy jest przypominana”. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Nawiązał do wypowiedzi Pana …        …….. Powiedział: „Odpowiedź, prawdopodobnie to 

była odpowiedź moja, Sekretarza Gminy, a nie Burmistrza, co do poprzedniego ePAPU i ona 

była taka, że przedstawiłem uwarunkowania opóźnionego działania w tym jednym 

powiadomieniu i potem w realizacji tego powiadomienia i poinformowałem, że wprowadzono 

w urzędzie dodatkowe działania, żeby taka sprawa nie miała miejsca. Czyli tutaj nic, mówiąc 

po młodzieżowemu, nie ściemniałem”. 

Stwierdził: „Kilka dni opóźnienia oczywiście można taktować za bardzo poważne uchybienie 

nadające się do wniosku do prokuratora, no ale to już Pan ……  … tak to oceni jak uważa”. 

Następnie Zastępca Burmistrza Łobżenicy oznajmił: „Następna sprawa i bardzo się cieszę, że 

Pan to podniósł, to jest sprawa osobistego Pana wniosku na ePUAP, który Pan złożył w piątek 

o godzinie dziewiętnastej i to co się potem działo z tym wnioskiem w urzędzie. Chciałbym 

Państwa poinformować, że działania Pana ……   wobec pracowników urzędu są 

niedopuszczalne. Mam nadzieję, że się nie powtórzą już więcej. Ja mam tutaj notatkę 

służbową Pani Sobczyk. Zostałem poinformowany w poniedziałek natychmiast kiedy 

przyszła pani kierownik do pracy”. 

Pan Wiceburmistrz powiedział: „Nasi pracownicy nie zasłużyli sobie na tendencyjne, 

prowokacyjne działania, bo nie każdy ma odporność psychiczną, żeby sobie z tym radzić. 

Popołudniu został na ePUAP powieszony w cudzysłowie Pana wniosek. W poniedziałek rano 

został Pan poinformowany, że jest konieczne uzupełnienie tego wniosku”.  

Oznajmił: „Zdjęcie przesłał Pan z niedobrą rozdzielczością, bo ten wniosek był niekompletny. 

No oczywiście nie odpowiedział Pan szybko. (…) Musiał Pan otrzymać wezwanie we wtorek, 

bo gdyby Pan tego wezwania nie otrzymał, to by Pan powiedział, że powinien urząd 
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wezwanie, a nie jakieś maile czy jakieś telefony, także cała procedura została 

przeprowadzona”. 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy poinformował: „Oczywiście może Pan zweryfikować tak jak 

Pan to dowodzi do tej pory, że była niekompletna bądź z uchybieniami”. 

Powiedział: „Jeżeli Pan Przewodniczący i Komisja Rewizyjna chciałaby z tą sprawą się 

zapoznać co do postępowań urzędu, mnie jako Sekretarza i pracowników, w tym wypadku 

działu ewidencji ludności, no to myślę, że sprawa jest warta wyjaśnienia, bo nie będę 

bezczynny na takie dziania wobec pracowników urzędu”. Dodał: „Dokumenty mam przed 

sobą”. 

 

Pan …        ………. 

Zwrócił się do Zastępcy Burmistrza Łobżenicy. Stwierdził: „Bzdury Pan takie opowiada, że 

aż uszy tego nie przyjmują. Te dokumenty to być może na Pana potrzebę zostały 

sporządzone. Ja powiedziałem jasno, że to rzekome wezwanie, które tutaj zostało wysłane, 

nie zawierało żadnych treści i dokumentów, które zobaczyłem fizycznie w urzędzie u Pani 

Sobczyk-Knioła. Żadnych dokumentów nie było i na tym problem polega, bo osoba, która 

obsługuje tą skrzynkę ePUAP, nie potrafi tego obsługiwać, nie potrafi załączyć dokumentów. 

Nawet nie potrafi podpisu elektronicznego załączyć. Na tym problem polega. Państwo muszą 

iść na jakieś szkolenie”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Odczytał treść następującego pisma: „Zarząd Samorządu Mieszkańców Łobżenicy uprzejmie 

prosi o wyrażenie zgody na zagospodarowanie gruntu w parku miejskim, położonego między 

budynkiem mieszkalnym a halą sportową, od ściany oddzielającej MOW od parku,  

o szerokości około 10 m. Prośbę tę uzasadniamy tym, iż jedną z inicjatyw lokalnych było 

właśnie zagospodarowanie zaniedbanego terenu w naszym mieście. Chcielibyśmy stworzyć 

tam zakątek do odpoczynku obsadzając go roślinnością współgrającą z pozostałymi 

elementami roślinnymi wyżej wymienionego miejsca. Z góry dziękujemy za zrozumienie  

i liczymy na to, że nasze postępowanie zostanie przyjęte jako współdziałanie naszego 

otoczenia”. 

Pan Burmistrz przytoczył również odpowiedź udzieloną na powyższe pismo: „Urząd Miejski 

Gminy Łobżenica bardzo serdecznie dziękuje za wyrażenie woli współpracy w zakresie 

poprawy wizerunku parku miejskiego. 
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Informuję, iż od roku 2015 sukcesywnie realizujemy projekt zagospodarowania parku 

poczynając od rekultywacji gruntu, poprzez nowe nasadzenia, a kończąc na pielęgnacji 

starodrzewów. Prace wykonujemy według przedstawionej w instytucji dotującej koncepcji 

nasadzeń. W roku bieżącym dodatkowo dokonaliśmy wymiany przylegającego do 

przedmiotowego terenu ogrodzenia celem przygotowania do nowych nasadzeń zmierzających 

do poprawy wizualnej tego obszaru. W chwili obecnej rozpoczęliśmy trzeci etap prac, na 

który otrzymaliśmy dofinansowanie z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej z Poznania.  

Po wywiązaniu się z zawartego zobowiązania przystąpimy do planowania kolejnego etapu 

działań polepszających estetykę naszego zielonego zakątka miasta. Uwzględnimy wówczas 

państwa deklarację o współpracy i woli uczestnictwa w upiększeniu otoczenia. 

Przystępując do kompleksowego zagospodarowania przedmiotowego terenu, 

uwzględniającego oprócz nasadzeń, o które państwo wnioskujecie, również wymianę gruntu, 

rekultywację trawnika, zaprosimy państwa do współpracy, za co już w tej chwili serdecznie 

dziękujemy. 

Doceniając państwa wolę współdziałania chciałbym serdecznie zaprosić do pomocy  

w zakresie poprawy wizualnej zaniedbanych zakątków naszej małej ojczyzny, często 

stanowiących prywatne posesje. Wykonując codzienne czynności urzędowe interweniujemy 

prosząc mieszkańców o zadbanie o prywatne grunty. Pomoc w dialogu z mieszkańcami  

w tym zakresie oraz wykonywanie nowych nasadzeń byłoby niezmiernie ważnym wkładem  

w nasz wspólny cel, to jest upiększanie otoczenia. Byłbym bardzo wdzięczny za 

zaangażowanie się Samorządu w tym zakresie”. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Zapytał, czy będzie realizowany projekt, którego jednym z celów miało być przesyłanie 

elektronicznych zaświadczeń. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Poinformował: „To był projekt realizowany ze Stowarzyszeniem Gmin i Powiatów 

Nadnoteckich. Projekt upadł”. Powiedział, że „nie wszystko udaje się w Urzędzie 

Marszałkowskim skutecznie zawnioskować”. 

Oznajmił, że Gmina wydała 20,5 tys. zł na opracowanie studium wykonalności do tego 

projektu. Dyrektor Biura Stowarzyszenia Gmin i Powiatów Nadnoteckich poinformował 

władze Gminy, że dokument ten można wykorzystać do innych celów.  
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Zastępca Burmistrza Łobżenicy dodał: „Odpisaliśmy panu dyrektorowi, że oczekujemy 

przygotowania nowego projektu, gdzie to nasze studium, na które wydaliśmy pieniądze, 

będzie wykorzystane”.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Zapytał, czy prawdą jest fakt, że „ktoś pobierał pieniądze za przygotowanie tego programu tu 

w Gminie”. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Odpowiedział, że nie. Poinformował, że projekt był przygotowywany przez stowarzyszenie.  

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Oznajmiła: „Proszę Państwa. Nie będę odpowiadać na odpowiedź Pana Burmistrza, bo nie 

jesteśmy przekupkami na targowisku. Każdy wie swoje”. 

Następnie poprosiła Panią Lucynę Kirschenstein o odczytanie wiersza na temat Łobżenicy. 

 

Pani Lucyna Kirschenstein 

Spełniła prośbę Radnej Bronisławy Mazurek. Odczytała wiersz pod tytułem „Wzgórze św. 

Anny”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że w miesiącu sierpniu nie jest planowana sesja Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

Zaprosił osoby obecne w sali sesyjnej na dożynki gminne, które odbędą się w miejscowości 

Piesno. 

 

Ad. 15  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Antoni Kapeja o godzinie 13:55 zakończył obrady XXXIV sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

 

 

Protokołował:        Przewodniczył: 

 

Łukasz Sobieszczyk       Antoni Kapeja 


